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Andrzej Romaniak

Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

Na podstawie art. 63 Konstytucji RP oraz ustawy o petycjach z dnia 11 lipca 2014 r.

ffiy, niżej podpisani mieszkańcy osiedla Biała Góra działając w interesie publicznym

wnosimy petycję do§czącą budowy lamp ulicznych oraz dokończenia budowy

nawierzchni asfaltowej ulicy Jodłowej w Sanoku.

Infrastruktura drogowa i oświetleniowa ulicy Jodłowej pozostawia w chwili obecnej

wiele do życzenia. Ulica pozbawiona jest zupełnie lamp drogowych co sprawia , że po zmroku

ten obszar pokrywa absolutna ciemność. Jedyne światło jakie pada na ulicę pochodzi

z lamp zamontowanych na elewacjach domów i mieszkańcy aby oświetlić sobie drogę po

zmroku muszą korzystać z \atarek. Taki stan rzeczy wpływa na niski poziom poczucia

bezpieczeństwa, zwłaszcza dzieci i ludzi w starszym wieku. Całości dopełnia brak oświetlenia

przy przystanku autobusowym na ulicy Biała Góra - na przeciwko noclegów ..Na Górze".

Jest to problem uciązliwy zwłaszcza dla osób w starszym wieku.

Zwracamy rownięż uwagę na potrzebę dokończenia asfaltu na ulicy Jodłowej.

W chwili obecnej odpowiednia nawierzchnia dochodzi do połowy długości ulicy. Pozostałą

część stanowią zniszczone użytkowaniem betonowe płyty pełne dziur, w ktorych zbiera się

woda i błoto. Codzienne korzystanie z infrastruktury jest kłopotliwe dla mieszkańców,

a zwłaszcza dla kierowców, rodzic ow z wozkami, rowerzystów oraz zwykłych przechodniów.

Taki stan rzęczy ponadto psuje funkcjonalnośc oraz estetykę terenu.

W chwili obecnej ulica Jodłowa stanowi dojazd do 13 domów w których na co dzień

mieszkają liczne rodziny z małymi dziećmi oraz osoby w starszym i średnim wieku. Następne

domy są w trakcie budowy i w najblizszym czasie kolejne rodziny będą się wprowadzały.

Zwracamy uwagę, że Biała Góra jest równiez obszarem rekreacyjnym odwiedzanym przęz

turystów oraz m|eszkańców Sanoka.

Liczymy, że szanowni Radni Rady Miasta Sanoka wielokrotnie podkreślając potrzebę

zapewnienia podstawowej infrastruktury mieszkańcom Sanoka, przychy|ą się pozytywnie do

naszej prośby. W załączeniu do pisma przedkładamy listę poparcia dla złożonej petycji

podpisaną przęz mieszkańców osiedla Biała Góra.
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